
 

 

Zápis ze schůze Akademického senátu DIFA JAMU dne  21. 9. 2010 

 

 

 

Přítomni: Jan  Kolegar, Hana Charvátová – Halberstadt, Sylva Talpová, Lukáš Rieger, 

                telefonicky  přípojena Nika Brettschneidrová  

 

omluveni:  Karel Heger, Magda Lišková, Zdeńka Kujová 

 

Senát byl usnášeníschopný 

 

 

1. Tajemník  DIFAQ informoval o ekonomické situaci JAMU v souvislosti s úspornými 

třeními Ministerstva školství a tělovýchovy. 

 

2. Proděkanka Blanka Chládková představila dlouhodobý záměr DIFA, který je vtělen do   

            dlouhodobého záměru JAMU, který schvaluje  Senát JAMU.   

            Dále informovala o  blížící se akreditaci všech bakalářských oborů DIFA. 

            Také přinesla informaci o PQ v červnu 2011. 

            Poskytla senátorům publikaci „Poziční dokumenty mezinárodních sítí a organizacím    

            s důrazem na scénická umění“ – dokument, důležitý tím, že  zde jsou v českém  

            překladu  důležité informace. 

 

3. Plánovaná kooptace  nových členů senátu do studentské sekce se neuskutečnila. 

Studentky, vyzvané mailem k účasti na schůzi senátu se nedostavily. Senátoři 

odsouhlasili  jejich kooptaci a pověřili předsedu, aby s nimi kooptaci projednal. 

 

4. Senát zvolil volební komisi v čele s předsedou a odhlasoval dokument, kterým   

     vyhlašuje volby do nového Akademického senátu  ve dnech  8. a 9. 11. 2010 

 

      volební komise: předseda Mgr. Karel Hegner  

                   členové: Hana Charvátová-Halberstadt  a jedna z kooptovaných studentek 

 

      Pokud by se studentky kooptovat nepodařilo, bude osloven někdo jiný z studentů,           

      neboť podle Volebního a jednacího řádu AS DIFA nemusí být třetí člen (student) 

      členem AS.  

 

 

 

zapsal 

doc. Mgr. Jan Kolegar 

předseda AS DIFA 

 

 


